



ECCC Media Update

Office of the Co-Investigating Judges-K Samphan Charges

On 19 November 2007, the Co-Investigating Judges of the Extraordinary Chambers in the Courts of Cambodia charged Khieu Samphan with crimes against humanity and war crimes. Following a adversarial hearing held later that same day, the Co-Investigating Judges deliberated and decided to order his provisional detention. The Orders of Provisional Detention will be posted shortly on the web site of the court (<http://www.eccc.gov.kh/>)

Le 19 novembre 2007, les co-juges d'instruction des Chambres Extraordinaires au sein des tribunaux cambodgiens ont mis KHIEU SAMPHAN en examen pour crimes contre l'humanité et crimes de guerre. Apres le débat contradictoire tenu le même jour, les co-juges d'instruction ont délibère et ils ont décidé de le placer en détention provisoire. L'ordonnance de détention provisoire sera disponible très prochainement sur le site internet du tribunal (<http://www.eccc.gov.kh/>)

